



sanitation

OFFICIAL NOTICE

Food Businesses **MUST** Comply with New Rule to Fight Rats

As of August 1, 2023, food-related businesses that place trash out for collection **must use** lidded containers. Your waste is rat food — lock it up to keep them away.

Restaurants, grocery stores, delis, bodegas, caterers or other businesses that sell or handle food must comply.

Containers can be kept inside, outside along the building, or within three feet of the building line. Containers may be set out after 8 p.m. or an hour before closing. Ask your private carter what type of container they recommend, however, it **MUST** have a secure lid to keep rats out!

Your business is our partner in the war on rats. **Use a bin to keep the streets clean and avoid a fine.**



Visit nyc.gov/UseBins, call **311**, or scan to learn more.

在此了解更多资讯 | Aprenda más | Mëso më shumë | رثكاً فرعا | আর জানুন

Μάθε περισσότερα | Jwenn plis enfòmasyon | अतिरिक्त जानकारी प्राप्त करे | Per saperne di più

자세한 사항은 | узнать больше | سےی ناج دی زم | רעמ ןרעל | Pour en savoir plus



sanitation

官方通知

食品企业必须遵守新 规以打击鼠患

从2023年8月1日起，所有从事食品相关的企业**必须使用**有盖容器来摆放待收集的垃圾。您的垃圾是老鼠的食物，把您的垃圾锁起来以防止老鼠靠近。

餐馆、杂货店、熟食店、小卖部、餐饮店或其他销售或处理食品的企业**必须遵守**该规定。

容器可以放置在建筑物的里面、外面、或距离建筑线三英尺以内的地方。容器要在晚上8点后或关店前一小时放置。请向您的私人垃圾收集公司咨询推荐什么类型的容器，无论何种类型，它必须有牢固的盖子以防止老鼠进入！

您的企业是我们在灭鼠战中的伙伴。**使用垃圾箱保持街道清洁，避免罚款。**



nyc.gov/UseBins | call 311 | Follow us @NYCsanitation